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Abstract (en)
In the yarn-feeding device having at least one friction roller (11, 12) and at least one pivoting arm (15, 16) for each yarn (20) to be fed, the pivoting
arms (15, 16) having at least one deflecting roller (15/1, 15/2, 16/1, 16/2) for the yarn are pivotably mounted outside the friction roller (11, 12) and
are curved in such a way that they can pivot behind a friction roller (11, 12), and a plurality of pivoting arms (15, 16) for separate yarns (20) can be
arranged next to one another. <IMAGE>

Abstract (de)
Bei der Fadenliefervorrichtung mit mindestens einer Friktionswalze (11, 12) und mindestens einem Schwenkarm (15, 16) für jeden zu liefernden
Faden (20) sind die mindestens eine Umlenkrolle (15/1, 15/2, 16/1, 16/2) für den Faden aufweisenden Schwenkarme (15,16) außerhalb der
Friktionswalze (11, 12) verschwenkbar gelagert und so gekrümmt, daß sie bis hinter eine Friktionswalze (11, 12) verschwenkbar sind und mehrere
Schwenkarme (15, 16) für gesonderte Fäden (20) nebeneinander angeordnet werden können. <IMAGE>
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